
Protokół Nr IX/2011  
z dziewiątej sesji Rady Gminy Męcinka 

odbytej w dniu 30 września  2011 r. 
 
Na stan 15 –tu radnych w sesji udział wzięło 14-tu radnych. Nieobecny radny Karaban 
Krzysztof.  
 
Otwarcia sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał przewodniczący rady Wiesław Gregulski 
wypowiadając formułę: „Otwieram dziewiątą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Powitał przybyłych na sesję : radnych Gminy Męcinka, wójta gminy -  Zbigniewa 
Przychodzenia, z-cę wójta Andrzeja Czecha, skarbnika gminy - Józefa Święcickiego i 
sekretarza gminy – Zygmunta Melnera, kierowników jednostek organizacyjnych, redaktora 
Nowej gazety Jaworskiej oraz przybyłych na sesję mieszkańców gminy.  
Po przywitaniu obecnych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek posiedzenia, który 
przewidywał :  

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Męcinka w roku szkolnym 

2010/2011. 
5. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Męcinka, realizacji planów 

finansowych instytucji kultury i samodzielnego publicznego  zakładu opieki 
zdrowotnej za I półrocze 2011 roku wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Męcinka na lata 2011-2028. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  
1/ uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków  zagospodarowania przestrzennego 

 Gminy Męcinka, dla  terenów eksploatacji kruszywa naturalnego obręb Słup, 
2/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
sołectwa Małuszów w Gminie Męcinka, 
3/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
sołectwa Przybyłowice w Gminie Męcinka, 
4/ kierunków działania wójta gminy w racjonalizacji wydatków budżetowych w latach 
2011 – 2013, 
5/ zmian w budżecie gminy na 2011 rok,  
6/ zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Męcinka na lata 2011-2028. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski i informacje.  
9. Zamknięcie sesji.  

 
W sprawie porządku obrad radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków. Przewodniczący 
rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka nie wprowadziła zmiany do porządku obrad.  
 
 
Ad. 2.  
Informację o pracy w okresie od ostatniej sesji przedstawił wójt Zbigniew Przychodzeń.  
Informację Wójta gminy uzupełnił Wiesław Gregulski. Informacja dotyczyła realizacji 
projektu – wieś tematyczna „Spacer śladami szlaku cystersów”, w tym umieszczeniu rzeźb 6-
ciu mnichów na terenie wsi Męcinka obok instytucji: ośrodek zdrowia, remiza OSP, kościół, 
urząd, szkoła i boisko. Mnich kalwaryjski nie związany z projektem jest ustawiony na drodze 
w kierunku góry „Górzec”, na której znajdują się kapliczki drogi krzyżowej. 
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Radny Mirosław Brzozowski zwrócił się z zapytaniem , czy gmina miała udział finansowy w 
projekcie „Środek szlaku cysterskiego” ? 
Wójt gminy wyjaśnił, że oprócz pracy koparki, żadnych wydatków bezpośrednich gmina nie 
poniosła.  
Odnośnie  projektu „Spacer śladami szlaku cystersów” Mirosław Brzozowski zwrócił się z 
zapytaniem, czy projekt ten realizowany jest  we współdziałaniu z gminą.  
Przewodniczący rady wyjaśnił, że OSP Męcinka realizuje ten projekt we własnym zakresie.  
Radny Andrzej Ankus odnośnie realizacji projektów stwierdził, że nie wszyscy radni mają 
świadomość o takich możliwościach.  
Wójt poinformował, że nabory  w partnerstwie zamieszczane będą  na stronie internetowej 
gminy oraz poprzez informację wójta na sesjach.  
Radna Jolanta Dubińska zwróciła uwagę na informację w Nowej Gazecie Jaworskiej, gdzie 
wytykano działaczom ze wsi Pomocne brak promocji wsi poprzez niepodawanie informacji o 
festynach i innych imprezach organizowanych we wsi. Wskazała przy tym na fakt, że w  
dzisiejszej informacji wójta o pracy w okresie między sesjami pokazano zdjęcia z dożynek w 
poszczególnych miejscowościach  w gminie, natomiast o dożynkach w Pomocnem nie było 
informacji ani nie było zdjęcia.   
Wójt wyjaśnił, że w obszar gazety nie wchodzimy i nie decydujemy. Natomiast strona 
internetowa jest nasza i na stronie informacja o dożynkach w Pomocnem została 
zamieszczona.    
Innych zapytań i uwag w sprawie informacji nie było. Przewodniczący rady stwierdził, że 
Rada Gminy Męcinka przyjęła informację Wójta Gminy o działalności w okresie pomiędzy 
sesjami  do akceptującej wiadomości.  
Informacja  stanowi załącznik do protokołu.  
W tej części posiedzenia przewodniczący rady udzielił głosu doradcy rolnemu Wiesławowi 
Gołuchowi z Powiatowego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Jaworze, który poinformował o 
realizowanych i nowych projektach dla rolników w ramach pomocy z Unii Europejskiej.  
Poprosił o zgłaszanie chętnych do szkoleń rolniczych. Dodał, że ośrodek chętnie 
przeprowadzi  takie szkolenia w okresie zimowym. Również oczekują na zgłoszenie tematyki 
jaką zainteresowani są  rolnicy z terenu gminy. Tematyka taka uwzględniona byłaby w planie 
pracy na 2012 rok.  
 
Ad. 3.  
Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania.  
Jolanta Dubińska z Pomocnego – poprosiła o ustawienie nowej tablicy informacyjnej w 
Pomocnem. Dotychczasowa jest kompletnie zniszczona.  
Franciszek Rudziec ze Słupa  
- jakie podatki płacą firmy na rzecz gminy , chodzi o elektrownię wodną i wiatrak.  
- wyjaśnić przyczynę utrzymywania się w mieszkaniach fetoru z kanalizacji w dolnej części 
wsi.  
Odnośnie opodatkowania firm wytwarzających energię elektryczną wójt gminy 
poinformował, że jest to podatek w wys. 2 % od budowli, co w przypadku wiatraka daje 
kwotę ok. 4.600 zł. 
Wojciech Lichoń z Kondratowa – czy modernizacja oświetlenia na terenie gminy przewiduje 
doprowadzenie oświetlenia  do tzw.  Zylonga w Kondratowie. 
Wójt wyjaśnił, że projekt modernizacji   znajduje się w Urzędzie Gminy i można  sprawdzić, 
czy ten punkt został ujęty.  
Tomaszewski Jan z Chroślic – przy posesji p. A. Kreta  woda zamiast do kratki ściekowej 
wpada na podwórko.  
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Dobrydnio Maria z Chełmca – zobowiązać nabywców zakupionych działek aby je wykosili. 
Zobowiązać właściciela stawu aby go ogrodził.  
Budziszyn Wiesław z Sichówka – obsadzić przepompownię ścieków krzewami, które 
zatrzymają dolatujący do zabudowań mieszkalnych fetor.   
Wójt gminy poinformował, że zgłoszone  uwagi zostaną sprawdzone i przekazane do 
realizacji.  
 
Ad. 4.  
Radni po zapoznaniu się z informacją wójta o stanie zadań oświatowych w gminie Męcinka w 
roku szkolnym 2010/2011 nie zgłosili żadnych zapytań ani uwag.   
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka  przyjęła informację o stanie zadań 
oświatowych w gminie Męcinka w roku szkolnym 2010/2011 do akceptującej wiadomości i 
informacja ta  stanowi  załącznik do protokołu.  
 
Ad. 5.  
Radni po zapoznaniu się z informacją wójta o przebiegu wykonania budżetu Gminy Męcinka, 
realizacji planów finansowych instytucji kultury i samodzielnego publicznego  zakładu opieki 
zdrowotnej za I półrocze 2011 roku oraz informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Męcinka na lata 2011-2028 nie zgłosili żadnych zapytań ani uwag. 
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka  przyjęła informację o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Męcinka, realizacji planów finansowych instytucji kultury i 
samodzielnego publicznego  zakładu opieki zdrowotnej za I półrocze 2011 roku oraz 
informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej Gminy Męcinka na lata 
2011-2028 do akceptującej wiadomości i informacja ta  stanowi  załącznik do protokołu.  
 
Ad. 6.  
Przed przystąpieniem do rozpatrywania i podejmowania uchwał, przewodniczący 
poinformował obecnych, że projekty uchwał przeanalizowane zostały na wspólnym 
posiedzeniu komisji stałych rady. W trakcie podejmowania uchwał na sali obrad nieobecny 
radny Prędkiewicz Stanisław.  
Ad. 6/1.  
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały w sprawie uchwalenia studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Męcinka, dla terenów 
eksploatacji kruszywa naturalnego obręb Słup. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie 
uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Męcinka, dla terenów eksploatacji kruszywa naturalnego obręb Słup i uchwała w tej sprawie 
Nr IX/46/11 stanowi załącznik do protokołu.  
Ad.6/2. 
Kolejny projekt uchwały  dotyczył  uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa Małuszów w Gminie Męcinka. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 
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Małuszów w Gminie Męcinka i uchwała w tej sprawie Nr IX/47/11 stanowi załącznik do 
protokołu.  
 
Ad. 6/3.  
Kolejny projekt uchwały  dotyczył  uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa Przybyłowice w Gminie Męcinka. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla sołectwa 
Przybyłowice w Gminie Męcinka i uchwała w tej sprawie Nr IX/48/11 stanowi załącznik do 
protokołu.  
Ad. 6/4.  
Kolejny projekt uchwały  dotyczył kierunków działania wójta gminy w racjonalizacji 
wydatków budżetowych w latach 2011 – 2013.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 5-ciu radnych, 1 radny był przeciw, 7–miu radnych 
wstrzymało się od głosowania.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie 
kierunków działania wójta gminy w racjonalizacji wydatków budżetowych w latach 2011 – 
2013 i uchwała w tej sprawie Nr IX/49/2011 stanowi załącznik do protokołu.  
Ad. 6/5.  
Kolejny projekt uchwały  dotyczył  zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2011 rok i uchwała w tej sprawie Nr IX/50/11 stanowi załącznik do 
protokołu.  
Ad. 6/6. 
Kolejny projekt uchwały  dotyczył  zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Męcinka 
na lata 2011-2028.  
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 13-tu radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Gminy Męcinka podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Męcinka na lata 2011-2028 i uchwała w tej sprawie 
Nr IX/51/11 stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 7.  
Radna Agnieszka Śmiłowska  poinformowała, że wieś Piotrowice złożyło wniosek poprzez 
Stowarzyszenie Miłośników Piotrowic. Dodała, że trzeba mieć osobowość prawną  albo mieć 
partnera, który będzie prowadził gospodarkę finansową aby wystąpić z wnioskiem za 
pośrednictwem Partnerstwa Kaczawskiego o pozyskanie środków finansowych na realizację 
projektu.  
Z-ca wójta Andrzej Czech w związku z uwagą radnej Jolanty Dubińskiej dot. odmowy przez 
OSP Pomocne przyjęcia na siebie organizacji sprzedaży piwa podczas festynu wiejskiego 
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poinformował, że o zezwolenie na jednorazową sprzedaż alkoholu należy podjąć starania na 
tyle wcześniej aby urząd mógł sprostać procedurom.  
W sprawie tej przewodniczący rady poinformował także, że jednostki OSP z terenu gminy 
Męcinka nie prowadzą działalności gospodarczej, dlatego też nie mogą występować z 
wnioskiem  o wydanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu.  
Wójt dodał, że przy organizacji imprez korzystać z przedsiębiorców tj. prowadzących 
sprzedaż piwa w barach bądź w sklepach.  
 
Ad. 8.  
Odpowiedzi na zgłoszone  na zapytania i interpelacje  dot. zadań własnych gminy udzielił 
wójt gminy w trakcie składania. Przewodniczący poinformował, że na interpelacje i wnioski 
na które radni nie otrzymali odpowiedzi, odpowiedź taka zostanie udzielona na piśmie w 
terminie 14-tu dni. 
 
Ad. 9.  
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji Podziękował radnym i 
zaproszonym gościom za udział w obradach.  
Dziewiątą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił za zamkniętą.  
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  
 
 
 
 
 


